
 

CONCEPT 

             Verslag 12
e
 ALGEMENE LEDENVERGADERING D.D. 10 april 2015 

             Plaats: Watersportcentrum Slotervaart 
 Aanwezigen: 5 bestuursleden en 10 leden. 
 

1. Opening door de voorzitter  
 
De voorzitter, Harriët Haakma Wagenaar, heet iedereen welkom. 
 
Afmeldingen: De heer W. Heukelom en Mevr. C. van der Hooning 
Mevrouw Titia Hoeksema is het afgelopen jaar overleden. Zij was lid vanaf de start en was 
ook een trouw bezoekster van onze vergaderingen. 
 
De voorzitter introduceert de heer Jasper Smink. Sinds dit jaar is onder zijn leiding de 
exploitatie van het Watersportcentrum overgenomen door TopSail BV en wordt samen met de 
bestaande groep instructeurs hard gewerkt aan een programma met voor elk wat wils. Jasper 
is ondernemer, o.a. ook van een roeivereniging bij de Berlagebrug. De laatste zaken moeten 
nog geregeld worden met het stadsdeel maar hij is al wel gestart met het beheer. 
Op 26 april is de open dag. De website is vernieuwd: http://www.wscsloterplas.nl/ 
Wij wensen hem veel succes. 
 

2. Verslag Algemene Ledenvergadering van 12 april 2014 
 
Tekstueel: geen opmerkingen 
N.a.v.: punt 9. De natuurtoets bleek te duur voor onze vereniging en momenteel wordt 
gezocht naar een andere optie.  
Het verslag is vastgesteld. 
 

3. Verslag ontwikkelingen rond de Sloterplas in het afgelopen jaar. 
 
De voorzitter noemt de volgende ontwikkelingen. 
Na de wijziging van stadsdelen naar bestuurscommissies bestaat er nog veel onduidelijkheid 
bij ambtenaren. Wie is verantwoordelijk voor wat? Groeneducatie - heemtuin en schooltuinen - 
vallen nu onder de Centrale Stad. Resultaat: slechte begeleiding externe bedrijven. Hebben 
we aangekaart met voorbeelden. 

            De VVS vraagt zich af wat moeten wij en de ambtenaren nog met de Bestuurscommissie? 
Wij hebben in ieder geval goede samenwerking met het Stedelijk Parkenoverleg. De parken 
werkten eigenlijk tot nu toe niet goed samen, maar hebben toch een, door alle parken 
ondertekend, Groenmanifest gemaakt. Dit door de bedreiging van evenementen. Inmiddels 
ontwikkelt het parkenoverleg zich goed en groeit de samenwerking. 

 
Er is ook nog onzekerheid over maatregelen van Waternet: zij willen voldoen aan Europeese 
eisen voor het water van de Sloterplas, dit moet drinkwater-kwaliteit worden. Hun oplossing is 
het afsluiten van de plas d.m.v. met de hand te bedienen stuwen. De VVS en alle 
watersportverenigingen om de plas zijn hier tegen. Er zijn andere methoden en we vinden 
deze eis te streng. Het hindert het gebruik van de plas. 
 
 



4. Activiteiten  
VVS nota:'Evenementen in het Sloterpark' . We hebben de schade en de overlast van de 
verschillende evenementen geïnventariseerd en vergeleken. Conclusie: kleine evenementen 
kunnen heel goed vooral op verharde ondergrond; de grote tasten het park blijvend en steeds 
erger aan met in de toekomst mogelijk gevaar voor de bomen door beschadiging van de 
wortels.  
  
VVS Visie: Hierin maken wij duidelijk waar wij voor staan: de motivatie voor onze standpunten. 
Wij willen o.a.hiermee de gemeenplaats - dat wij overal tegen zijn - ontkrachten en de 
kwaliteiten van plas en park benadrukken. Er is een boekje van gemaakt, aan een 
websiteversie wordt gewerkt. 
  
Onze vitrine van de Drijfsijs hebben we gevuld met onze flyer, Fietsen en wandelen om de 
Sloterplas, op een multifunctioneel en water-bestendig bord. 
 
Verder houden wij schouwen en overleggen met ambtenaren. 
 
Zorg over de toenemende evenementen: Color Run 23 mei nu ook met glitters en 
kleurengevecht. 
Zelfs 2 dagen disco evenement in zwembad geeft geluidsoverlast bij de overkant. 
 
Harriët licht de positie van Coen de Rijk toe. Met Jan Berg (uitvoerder) en Jan Houwer 
(bomen) zijn ook contacten. 
Wij missen wel een inhoudelijk supervisor die ontwikkelingen in het hele gebied toetst en 
aanstuurt; en er is te weinig toezicht op werk door derden. 
 
Richard Bakker vraagt of wij actie hebben gevoerd tegen het verdwijnen van bus 64, omdat 
daardoor het park minder bereikbaar is geworden. Dat punt heeft niet onze aandacht gehad. 
 

5. Verslag van de penningmeester 
 
Emmy licht de jaarcijfers toe. Er is iets minder contributie ontvangen. Gemiddelde bijdrage is 
ca. 8 euro. 
Er is een extra uitgave gedaan voor de Groene Marathon. Die werd bekostigd via Crowd 
Funding. Er is een klein bedrag toegevoegd aan de reserve (€ 288,29) waardoor onze reserve 
nu € 8.646,10 is. 
 

6. Verslag van de kascommissie. 
 
De kascommissie bestond dit jaar wederom uit Sally Tee en Alphons Berkemeijer. 
Zij hebben op 12 maart de boekhouding gecontroleerd en alles in orde bevonden.  Zij 
adviseren de vergadering het financieel verslag goed te keuren en het bestuur décharge te 
verlenen voor het gevoerde financieel beleid. 
Dit advies wordt opgevolgd. 
De kascommissie geeft Emmy nog een compliment voor de uitvoering van de boekhouding. 

 
7. Benoeming nieuwe kascommissie 

 
Sally Tee en Alphons Berkemijer zijn ook komend jaar beschikbaar. Met applaus worden zij 
opnieuw benoemd. 

 
8. Aftreden en herbenoemen bestuursleden 

 
Volgens het rooster van aftreden treden nu af Harriët Haakma Wagenaar en Tineke Stricker. 
Beiden zijn beschikbaar voor een volgende periode van 3 jaar. Zij worden met applaus 
herbenoemd. 
 

9. Plannen 2015 en begroting 
 

Aandacht krijgen in 2015 



-  natuurtoets 
-  Nota groen Amsterdam 
-  Evenementenbeleid Amsterdam 

 
Tineke Stricker zal de aanwezigen het Advies Agenda Groen mailen. Eventuele reacties graag 
naar post@vriendenvandesloterplas.nl 

 
Op de website zullen we deze ook plaatsen zodat leden kunnen reageren. 
De heer Hafkamp vraagt aandacht voor de gebiedsaanpak Nieuw-West; er dreigt meer 
activiteit voor het park. 

 
Er is ook vraag om aandacht voor de buurtwerkplaats die steeds meer uitbreidt, maar geen 
uitstraling heeft. Het bestuur meldt dat er een gesprek komt met de mensen van de 
buurtwerkplaats en dat onze bezwaren bekend zijn bij het stadsdeel. 
Als omwonenden bezwaar willen maken kunnen ze dat het beste bij het zwembad doen, want 
de buurtwerkplaats staat op het terrein van het zwembad. 

 
Er liggen twee voorstellen/vragen voor de begroting. 
1. De heer Hafkamp stelt voor een investering te doen in het park. Als voorbeeld noemt hij het 
plaatsen van enkele bomen door hun VvE bij de flat. Door een dergelijke investering krijg je 
een stukje zeggenschap binnen het park. Het idee spreekt de vergadering aan en er komen 
enkele suggesties, zoals een boom, Bea Schwartz iepen, rozenperkje, tafel, bank e.d. 
Afgesproken wordt een stelpost van € 2.500,00 op te nemen (maximaal) om een nader uit te 
werken voorstel te realiseren. Het bestuur zal zich er over buigen en een eventuele suggestie 
op de website plaatsen voordat met de bestuurscommissie contact wordt opgenomen. 
2. Wouter van der Wulp is bezig met een folder over de kanotochten, waarin diverse 
kanoroutes. Hij wil de folder graag presenteren op 17 mei bij de start van de kanotocht. Hij 
heeft het bestuur gevraagd of zij deze folder financieel willen ondersteunen.  
Inmiddels heeft hij elders een toezegging voor een bijdrage voor de eerste oplage, maar het 
lijkt het bestuur en de vergadering een goede zaak om voor alle zekerheid een stelpost in de 
begroting op te nemen. Afgesproken wordt daar € 500,00 voor op te nemen. 

 
De penningmeester licht de begroting toe. Op dit moment leidt de begroting tot een te kort van 
€ 60,00  Inmiddels is bekend dat de Groene Marathon dit jaar kleiner van opzet is en geen 
bijdrage behoeft van ons. Hierdoor wordt het totaal uitgave € 3.365,00 

 
Met de afspraken van de twee stelposten wordt de begroting goedgekeurd. 

 
10. Rondvraag 
 

Vragen die tussendoor bij andere punten werden gesteld. 
 
Waar wordt het water van café Buiten afgevoerd? Is niet bekend, maar zullen we navragen. 
 
Wie is verantwoordelijk voor de eilanden? Behoren ze bij het zwembad en kunnen zij 
besluiten over het gebruik er van? Het bestuur zegt toe dit uit te zoeken. 
 
Hoe is het toezicht op het park geregeld? Op de zelfde wijze als het hele stadsdeel, dus 
matig. Wij zijn voorstander van een parkwacht. 
 
Henk Visser: er is ook de mogelijkheid een boom te adopteren i.p.v. te plaatsen. Dat geeft niet 
de eigendomswaarde die het zelf plaatsen zou hebben. 
 
Emmy Groot: de banden van “onze” boom laten los. Tineke R en Harriët gaan er naar kijken 
en het eventueel vastmaken. 
 
Sally Tee: hoe staat het met de handhavers? Wij denken dat die in de zomer actief worden. 
 
Richard Bakker: lijn 64 is opgeheven en dat beperkt de bereikbaarheid van het Sloterpark. 
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De oevers zijn opgenomen in de Top 100 hedendaagse monumenten. Maar het is nog niet 
vastgesteld. Hij dringt er op aan dat we daar actie in ondernemen. Tineke R meldt dat het 
alleen geldt voor de Noordoever t/m het Wilgenlaatje. 
Hij brengt de inspraakreactie van ProWest op de gebiedsplannen Nieuw-West onder de 
aandacht omdat daarin ook het e.e.a. over de Sloterplas staat. 
Wouter van der Wulp: herinnert aan een eerdere melding m.b.t. de bloembakken aan de 
Oostoever. Het voorstel is een school het onderhoud te laten doen. 
 
Mirjam: heeft een workshop gedaan op het Technasium over de geschiedenis van de 
Sloterplas. De leerlingen hebben de opdracht een plan te bedenken om drijfvuil te 
verwijderen. Ze zal een stukje voor de nieuwsbrief schrijven. 
 
De voorzitter sluit de vergadering en we gaan over tot een gezellig samenzijn met een 
drankje. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 


